
 

Styrelsens svar avseende motion 1 enligt ovan: 

Styrelsen föreslår att motionen avslås. De pengar som betalades in av Mälarö Timber tillhör 

tomtföreningen och ska användas för fortsatt arbete med skogen. Ny entreprenör ska anlitas för att 

slutföra arbetet. Tomtföreningen är inte ansvarig för vägarna. 

Styrelsens svar avseende motion 2 enligt ovan: 

Styrelsen föreslår att motionen avslås. Beträffande jakt är det redan beslutat att ingen mer jakt 

kommer att ske under 2022. Torpa Skog saknar jaktledare och innan det finns någon som vill ta på sig 

detta uppdrag kommer ingen jakt att bedrivas. Om och när det finns en ny jaktledare kommer frågan 

att hänskjutas till årsmötet för beslut. 

 


